

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: MIDDLE EAST COMPLEX FOR ENG. ELECTRONICS &amp; HEAVY INDUSTRIES Date: 29-12-2025 12:42:10 PM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة التاريخ: 2025-12-29 12:42:10 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>MIDDLE EAST COMPLEX FOR ENG. ELECTRONICS &amp; HEAVY INDUSTRIES announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة عن وقوع الحدث الجوهرية المبين أدناه للشركة:</p>
<p><b>Material Event</b></p>	<p><b>الحدث الجوهرية</b></p>
<p>Date of event: 28-12-2025</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهرية: 2025-12-28</p>
<p>Any law suits brought by or against the Company or any judicial or labor disputes that might materially affect the Company's financial position, whereby the Commission must be provided with a thorough report about such proceedings or disputes, and their expected impact on the Company's profitability and financial position</p>	<p>الدعاوى التي أقامتها أو أقيمت عليها أو أي نزاعات قضائية أو عمالية والتي قد يكون لها اثر مادي على المركز المالي للشركة مع تزويد الهيئة بتقرير واف عن تلك الدعاوى أو النزاعات، وأثرها المتوقع على ربحية الشركة ومركزها المالي</p>
<p>We would like to inform you that the cases filed by Bank of Lebanon and the Diaspora against the Middle East Complex for Engineering, Electronic and Heavy Industries Co. Ltd. have been settled through a final and comprehensive settlement by paying the amount of (170,009) one hundred seventy thousand and nine dinars from the outstanding balance as of 31/8/2021, which amounted to (1,307,760) one million three hundred seven thousand seven hundred sixty dinars, at a discount of 87%. This is the same settlement as all the creditor banks with which settlements were concluded, noting that Bank of Lebanon and the Diaspora was the last bank. A financial clearance certificate has been obtained for the company, and the bank will take all legal measures to drop the cases and lift the liens placed on the company. The company is continuing to work on settling the remaining pending cases with the support of the Kuwaiti investor.</p>	<p>نود اعلامكم انه تم انهاء القضايا المرفوعة من قبل بنك لبنان والمهجر على شركة مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة م.ع.م عن طريق عمل تسوية نهائية وشاملة بدفع مبلغ (170,009) مائة وسبعون الف وتسعة دینار من اصل رصيد الذمه كما هو بتاريخ 2021/8/31 البالغ (1,307,760) مليون وثلاثمائة وسبعة الف وسبعمائه وستون دینار بواقع خصم 87% وهي نفس تسوية جميع البنوك الدائنة التي تم ابرام تسويات معها ، مع العلم بان بنك لبنان والمهجر هو البنك الاخير ، وقد تم الحصول على براءة ذمه مالية للشركة وسيقوم البنك بكافة الاجراءات القانونية لاسقاط القضايا ورفع الحجوزات الواقعة على الشركة وان الشركة مستمرة بالعمل على انهاء باقي القضايا القائمة بدعم من المستثمر الكويتي.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: hanadi aqarbawi</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: hanadi aqarbawi</p>